



How to get to NATIONAL CHENGCHI UNIVERSITY (NCCU) from TAIWAN TAOYUAN International Airport

如何從桃園國際機場到國立政治大學

How do I get to National Chengchi University (NCCU)? 怎麼去政大?

Choice No. 1.: Taoyuan Int'l Airport MRT Line 方案一：機場捷運

Taoyuan Int'l Airport MRT Line 機場捷運資訊

1. Please take **Taoyuan Int'l Airport MRT Line** to **Taipei Main Station** 搭機場捷運至台北車站
 2. Then, take Taipei MRT **Blue Line** from “**Taipei Main Station**” to “**Zhongxiao Fuxing**”
在台北車站搭乘台北捷運藍線至忠孝復興站
 3. Later, transfer to Taipei MRT **Brown Line** from “**Zhongxiao Fuxing**” to “**Taipei Zoo Station**”
在忠孝復興站轉乘棕線至動物園站
 4. Take Bus no. 236 (toward GongGuan Station) to National Chengchi University (NCCU). It costs NTD 15 and takes about 5 minutes. 搭乘 236 號公車(往公館方向)至政大
- Link: <https://www.tymetro.com.tw/tymetro-new/en/index.php> (機場捷運 Taoyuan Int'l Airport MRT Line)



Choice No. 2.: By Bus 方案二：客運巴士

Buses Information 客運巴士資訊

1. Where to buy bus tickets: Ticket counters are located in the Arrival Passenger Reception Areas of both Terminals, T1 & T2.
 2. Terminal 1 Bus Platform: On the south side of the B1 floor.
 3. Terminal 2 Bus Platform: On the north side of the First floor.
 4. One-way fare varies from NTD110-150 per adult.
- Link: <https://bit.ly/2vn5YEK>



STEP 1. Which bus to take? You have 2 options! 要搭乘哪一班巴士呢? 你有以下兩個選擇。

Routes 路線	Which stop to get off 要在哪一站下車	Service Hours 服務時間	Driving Dist (min) 車程(分鐘)
1. Kuo-Kuang Line 1819 國光客運國光號 1819	Taipei Main Station 台北車站	Taoyuan Airport 05:40am-01:30am 台灣桃園國際機場 05:40am-01:30am	60 minutes 60 分鐘
2. Evergreen Bus 5201 長榮巴士 5201	MRT Nanjing E. Rd. Station 捷運南京東路站	Taoyuan Airport 06:00-00:30 台灣桃園國際機場 06:00-00:30	60 minutes 60 分鐘

STEP 2. If you choose Route no. 1 如果你選擇路線一

1. Take Taipei MRT **Red Line** from “**Taipei Main Station**” to “**GongGuan Station**” Take exit 1 Shuiyuan Market. It costs NTD 20 and takes about 10 minutes.
搭乘捷運新店淡水線由台北車站至公館站，由一號出口水源市場出站，捷運費為台幣 20 元，車程約 10 分鐘
2. Take Bus no. 236 (toward Tungnan University) and get off at National Chengchi University (NCCU). It costs NTD 15 and takes about 30 minutes.
搭乘 236 號公車(往東南科大方向)，至政治大學站下車，公車費用為 15 元台幣，車程約 30 分鐘

If you choose Route no. 2 如果你選擇路線二

1. Take Taipei MRT **Brown Line** from “**Nanjing E. Rd Station**” to “**Taipei Zoo Station.**” Take exit 1 Taipei Zoo. It costs NTD 30 and takes about 18 minutes.
搭乘捷運南港展覽館-動物園線由南京東路站至動物園站，由一號出口動物園出站，捷運費用為台幣 30 元，車程約 18 分鐘
2. Take Bus no. 236 (toward GongGuan Station) and get off at National Chengchi University. It costs NTD 15 and takes about 5 minutes.
搭乘 236 號（往公館方向）公車，至政治大學站下車，公車費用為 15 元台幣，車程約 5 分鐘

Choice No. 3.: By Taxi 方案三：計程車

Tell the taxi driver your destination. If you want to go to NCCU directly, you can show him/her the note attached to the end of this sheet stating “Please take me to National Chengchi University” in Chinese.

告知計程車司機你的目的地。若你要直接到政治大學，你可以剪下最後附上的小紙條（用中文寫著：請帶我到政大），拿給計程車司機看。

Taxi information 計程車資訊

1. Taxi queues are outside the Arrival Halls of both terminals. To ensure the safety of passengers, only the taxis approved by the Aviation Police Bureau are permitted to operate in Taoyuan Airport.
2. Taxis are available at Taoyuan Airport 24 hours a day.
3. Taxi fare is based on the meter plus a 15% surcharge (highway tolls not included). A typical taxi fare to Taipei is approximately NTD1,100 ~ NTD1,500.
4. Taxi Service Number:
Terminal 1 Taxi service center: +886-3-3982832
Terminal 2 Taxi service center: +886-3-3983599
Link: <https://bit.ly/382w9hl>



Useful information & links 好用連結

Airport Transportation (English Version):

https://www.taoyuan-airport.com/main_en/docdetail.aspx?uid=511&pid=420&docid=18239&mc=sys0202

Taipei Metro (English Version): <https://english.metro.taipei/>

Taipei Bus (English Version): <http://www.taipeibus.taipei.gov.tw/Dybus.aspx?Lang=En>

I-House Address: No.17, Lane 112, Sec. 2, Xiuming Rd., Wenshan Dist., Taipei City 116, Taiwan

Tel : +886-2-2936-8869 / E-mail : ihouse@nccu.edu.tw

I-House's Location (Map): <https://bit.ly/371X6BS>

●The sheet about “Please take me to National Chengchi University (NCCU) or NCCU I-House” in Chinese

司機先生/小姐，請您帶我到政治大學，謝謝。

Sir/Madam, Please take me to **National Chengchi University (NCCU)**. Thank you!

校址：11605 台北市文山區指南路二段 64 號

國際辦公室電話：02-82377573

NCCU Campus Map: <http://oic.nccu.edu.tw/ezfiles/0/1000/img/4/2014NCCUMAPE.swf>

●The sheet about “Please take me to NCCU I-House” in Chinese

司機先生/小姐，請您帶我到政大國際會館，謝謝。

Sir/Madam, Please take me to **NCCU I-House**. Thank you!

地址址：11605 台北市文山區秀明路二段 112 巷 17 號

總機電話：02-29368869

I-House’s Map: <https://bit.ly/371X6BS>